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DAGSORDEN: 

       1.     Godkjenne de fremmøtte representantene. 

       2.     Godkjenne innkalling, saksliste og forretningsorden. 

       3.     Velge dirigent(er), velge referent(er) samt 2 representanter til å underskrive 

     protokollen. 

       4.      Behandle beretning. 

       5.      Behandle avdelingens regnskap som oversendes Regionstinget for godkjenning. 

       6.      Behandle forslag og saker. Endringer i regionens lov og reglementer kan bare 

                foretas på Regionstinget. 

       7.      Fastsette avgifter. 

       8.      Behandle langtidsplan (LTP). 

       9.      Behandle budsjett. 

       10.    Velge: 

                           A.    Leder 

                           B.    Nestleder 

                           C.    1., 2., 3.styremedlem 

                           D.    1., 2., 3.varamedlem 

                                   Styremedlemmene med varamedlemmer velges for 2 år av gangen, slik 

                                   at leder, 2. og 3. styremedlem velges i like år, mens nestleder og 

                                   1. styremedlem velges i ulike år. 

                            E.    Valgkomitè 

                                    -    Leder 

                                    -    2 medlemmer 

                            F.     Øvrige komitèer 

                            G.    Representant(er) til seksjonsårmøtet 

                   Leder og nestleder velges enkeltvis. De øvrige medlemmer til styret velges 

       samlet først og deretter varamedlemmene samlet, og ved skriftlige valg avgjøres 

       rekkefølgen i forhold til stemmetall. 

 

 

     

NB!   Vi minner om at fullmaktsskjemaer leveres innen årsmøtet starter. 

 

 

Vi ønsker vel møtt 29. og 30. Mai 2015.   

Oslo og Akershus Bandyregion, Innebandyavdelingen 

Styret      
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Sakenes behandling (REFERAT) av Zouhar og Thorp 

Åpning: 

 

Hilsen fra styrets leder Sigurd I. Solem: 

 

Poengterte økning i medlemsmassen, bra gjennomføring av kamper, regnskap mer eller 

mindre i null, bra administrasjon. Utfordringer er halltider og frafall i ungdomsalderen. 

Videre ble forbundets økonomiske situasjon kontra våre utviklingskonsulenter nevnt. 

Viktigheten av å beholde utviklingshjelp er ekstremt viktig med tanke på nye hallprosjekter 

og befolkningsøkning. Lagene i vår region som gjorde det bra i serier og NM ble trukket 

frem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  



 

3 

 

Sak nr. 1: Godkjenne fullmakter og at årsmøtet er lovlig innkalt 

 

Listen over fullmakter er kontrollert av kretsstyret og sekretariatet. 

 

Innstilling:   

 

Listen over representanter godkjennes. 

 

Med stemmerett: 

 

1. Sigurd Solem                             Styret 
2. Hilde Langfjell                                « 

3. Asim Kiyani        « 

4. Heidi Ingebrigtsli       « 

5. Helge Branting                               « 

6. Runa Reitan         « 

7. Lars Arnevig   Asker 

8. Trym Sjølie   Bygdø M. 

9. Dag Ambjørseie                            « 

10. Hege Westheim                            « 

11. Arne Semb                            Bærums Verk Hauger IF   

12. Elisabeth Gøranson                      « 

13. Tom A. Vestby    Bækkelaget 

14. Ronny Baltzersen                     Gjelleråsen  

15. Nina Einlyng   Grei 

16. Hanne Ingeborg Berg   Haugerud                                    

17. Toiny Stensen                           Hakadal IL  

18. Jan Tore Hansen                           « 

19. Jan–Erich Raastad                   Holmlia SK  

20. Anne Gråbak         « 

21. Kay Børresen                            Løkka 

22. Cathrine Eriksen                           « 

23. Jørgen Klem   Nittedal kun fredag 

24. Ingun Bøgeberg    OSI 

25. Tom Fredrik Blenning Klaussen « 

26. Naima Asghar   Romsås 

27. Beathe Engelsen       «  

28. Siri Moe   Sagene 

29. Ingebjørg Skjelvik       « 

30. Einar Eriksen        « 

31. Henrik Bjørsell  Ski 

32. Dag Fredriksen                       Sveiva IB  

33. Hege Aas                                         « 

34. Paolo Caroprese                    Akerselva                                  « 

35. Morten Lindem                       Tunet IBK 

36. Mats Myhre                                   «  Uten stemmerett 

37. Carl-Otto Evensen  Østensjø/Dverg 
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Uten stemmerett, men med talerett i alle saker: 

 

38. Espen Johansen  Administrasjonen 

39. Andreas Hildremyr                               « 

40. Rune A. Zouhar   « 

41. Bjørn-Erik Thorp   « 

 

Komitèmedlemmer, uten stemmerett men med talerett i komitèens saker: 

 

1. Gry Johansen   Dommerkomitèen 
2. Jan Magnar Ingebrigtsli           Valgkomite  

3. Rune Johansen   « 

   

Observatør: 

 

4. Ellen Sørgjerd   Sagene 

 

 

Gjester: 

5. Erik Hansen   President i Norges Bandyforbund Bare lørdag 

6. Odd Arntsen   Hederskomitèen 

7. David Garcia    kun fredag 

8. Erik Eriksson    kun fredag 

9. Gunnar Olsen   Østfold Bandykrets 

10. Ravi Sunder                  Buskerud Bandykrets  

 

 

Fredag 29. mai:  

36 stemmeberettigede, med talerett 9 - Totalt = 45 

 

Lørdag 30. mai:  

 35 stemmeberettigede, med talerett 10 - Totalt = 45  
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Sak nr. 2: Valg av dirigent 

 

Innstilling: 

Styret foreslår Odd Arntzen BSK 

 

Vedtak: 

Odd Arntzen, BSK 

 

 

Sak nr. 3: Valg av sekretær(er) 

 

Innstilling: 

Rune Ali Zouhar og Bjørn-Erik Thorp 

 

Vedtak: 

Rune Ali Zouhar og Bjørn-Erik Thorp 

 

 

Sak nr. 4: Velge to representanter til å undertegne protokoll 

 

Innstilling: 

Mats Myhre og Carl-Otto Evensen 

 

Vedtak: 

Mats Myhre og Carl-Otto Evensen 

 

 

Sak nr. 5: Godkjenne den oppsatte sakslisten 

 

Vedtak: 

Ok. 

Sak nr. 6: Behandling av styrets beretning for 2014-2015 

 

 

Styrets beretning:  

Carina Bredesen er medlem av Sagene IF, side 2 

Beretningen er godkjent. 
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Domsutvalgets beretning: 

Ok 

 

Dommerkomiteen beretning:  

Thomas Reksten er medlem av Grei, side 11 

Ungdoms og utviklingskomiteen beretning: 

Ok 

 

Organisasjon: 

Ok 

 

 

Domssaker / kampstraffer: 

Ok 

 

Seriekomiteens beretning: 

Ok 

 

 

Sak nr. 5: Behandle avdelingens regnskap som oversendes Regionstinget for godkjenning 

 

 

Administrasjonen forklarte først kort om hvordan regnskapet er bygd opp på spørsmål fra 

salen. Videre ble det redegjort for øvrige spørsmål salen hadde. 

Sentralt var forskjell på budsjett og regnskap i forhold til bingo, hvor blant annet røykeloven 

har hatt påvirkning.Videre ble det spurt om det samme i forhold til bandykidz/VKD/OM. 

Revisjonsberetningen ble lest opp. 

Regnskapet oversende Regionstinget for godkjenning. 

 

 

Vedtak: 

 

Oversendes som det står = enstemmig vedtatt  
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Sak nr. 6: Behandling av innkomne forslag. Endringer i regionens lov og reglementer kan 

bare foretas på Regionstinget 

 

 
Vi har følgende forslag til Årsmøte: 
 
 

Innkomne forslag 1 fra Østensjø/Dverg: 

 
 
Serieavvikling for jenter. 
Vi foreslår at det her avvikles serier for rene årsklasser J10, J11, J12, J13 og J14 kommende sesong. 
Det prøves her å opprette serier for rutinerte lag og nye lag. Her bør seriekomiteen og U&U 
komiteen gå igjennom jentelag i disse aldersklassene og se på hvilke klubbers lag har vært med flere 
sesonger og hvilke klubbens lag er nye. I tillegg se på siste sesongs resultater. 
Vi mener at det på denne måten vil kunne bedre sørge for at de jentene som i dag spiller innebandy 
fortsetter og at det vil kunne bidra til at flere jenter kommer til. 
Det bør også her åpnes for at lag i disse aldersklassene spiller 2 kamper samme dag (i samme hall). 
Dette vil da bidra til jenter som holder på med andre aktiviteter enn innebandy for muligheter til å 
fortsette med det. 
 
Minirunder. 
Minirunder er har de siste sesongen vist at dette bidrar til vekst for innebandyen. Vi forslår at 
Minirunder arrangeres som tidligere, men at det arrangeres egne runder for J9-lag som har spilt 
minirunder i flere sesonger (rutinerte lag). Disse lagene spiller på noe større baner enn 
Minirundebanene slik de er i dag. 
 
 
Østensjø/Dverg IBK 
Carl-Otto Evensen 
 
 
Styrets kommentarer: 
 
Serieavvikling for jenter. 
Styret støtter forslaget om at Seriekomitè og UU-komitè, sammen finner en fornuftig inndeling av 
lagene i jenteklassene i J10-J14. Rene årsklasser kan være naturlig å innføre også på jentesiden, når 
det er tilstrekkelig antall påmeldte lag i de årsklassene.  
 
Minirunder. 
Styret støtter ikke forslaget om å gjøre endringer på minirundene, spesielt ikke på jentesiden. 
 
Kommentar fra forslagsstiller: under minirunder skal det også være G9. 

 

Vedtak  

Serieavvikling for jenter: Styret sin innstilling ble enstemmig vedtatt. 

Minirunder: Forslaget trekkes fra forslagsstiller. 
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Sak nr. 7: Fastsette avgifter for sesongen 2015-2016 

 

 

Serieavgift: 

Se forslag 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 

 

Årsmøteavgift: 

Se forslag 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 

 

Søknadsavgifter: 

Se forslag 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 

 

Dommerhonorarer: 

G18 elite skal være 450 kr 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt. 

 

Dommeravgifter: 

Se forslag 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt 
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Sak nr. 8: Behandle LTP for perioden 2014-2017 – Gjennomført fredag 30. mai 

 

Rett opp årstall 2014-2017 til 2015-2108. 

Kommentarer rundt manglende integrering av psykisk funksjonshemmede. 

Administrasjonen informerte om ett påbegynt arbeid i forhold til denne intregreringen. 

Kommentarer rundt mer målbare tall i LTP. Årsmøtet etterlyste mer konkrete mål i LTP, 

jamfør dommerkomiteen. 

Kommentarer rundt anleggsutbygging. Styrets leder informerte om anleggsutbygging i Oslo, 

og kom med innspill på hvordan klubbene må og bør engasjere seg i dette. 

 

Vedtak: 

Enstemmig vedtatt med anmerkninger. 

 

 

Sak nr. 9: Behandle budsjett for kommende sesong 2015-2016– Gjennomført lørdag 30. 

mai 

 

 

På spørsmål redegjorde administrasjonen for forskjellen fra i fjor til i år på de forskjellige 

budsjettpostene. 

 

 

Vedtak: 

 

Budsjettet tas til etterretning, og oversendes regionstinget for behandling.  
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Sak nr. 10: Valg – Gjennomført lørdag 30. mai 

 

  Verv Navn i styret 15 / 16 Klubb   

A) Leder Sigurd I. Solem Bygdø M 1 år, ikke på valg 

B) Nestleder Hilde Langfjell Holmlia På valg /    2 år 

C) 1. styremedlem Ronny Baltzersen Gjelleråsen På valg /    2 år 

  2. styremedlem Asam Kiyani Bærum VH 1 år, ikke på valg 

  3. styremedlem Bjørn Sundfær  Holmlia 1 år på valg  

D) 1. varamedlem Paolo Caroprese Akerselva På valg /    2 år 

  2. varamedlem Gry Johansen Romsås 1 år / på valg 

  3. varamedlem Heidi Ingebrigtsli Tunet IBK 
1 år / ikke på 
valg 

      

     

E)  Valgkomite     (foreslås av styret)   

 

Jan Magnar Ingebrigtsli, Rune 

Johansen, Sissel Smeby, Ann-

Kristin Ruud ble valgt    

     

F) Øvrige komiteer   

     

 

Ungdoms- og 
utviklingskomiteen       

 Leder Ronny Baltzersen Gjelleråsen 2 år 

 Nestleder Paolo Caroprese Akerselva 2 år 

 Medlem Carl-Otto Evensen Østensjø/Dverg 1 år 

 Medlem Helge Branting Sveiva 1 år 

 Medlem Elisabeth Göranson Bærum VH 1 år 

 Medlem Dag Fredriksen Sveiva 1 år 

 Medlem Ellen Sørgjerd Sagene 1 år 

     

     

     

     

 Dommerkomiteen   

 Leder Asam Kiyani Bærum VH 1 år  ikke på valg 

 Nestleder Gry Johansen Romsås 1 år på valg 

 Medlem Thomas Sørensen Ull/Kisa 1 år 

 Medlem Tor Erling Hansen Grei 1 år 

 Medlem Kay Børresen  Løkka 1 år 

 Styret supplerer med en kvinnelig  representant   

     

 Seriekomite    

 Leder Bjørn Sundfær Holmlia 1 år på valg 

 Nestleder Heidi Ingebrigtsli Tunet 1 år ikke på valg 

 Medlem Styret supplerer  1 år 
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G) Representanter til Seksjonsårsmøtet   

  Sigurd I. Solem BMIL  

  

Styret får fullmakt til å 
oppnevne en 
representant til   

  

Alle ble enstemmig valgt. 

 

 

 

Sak nr. 11: Avslutning – Gjennomført lørdag 30. mai 

 

Hilsen fra president i Norges Bandyforbund Erik Hansen. 

Hansen snakket om idrettstinget neste helg, og hva som er vesentlig for oss i det foraet. Han 

tok videre opp LTP til regionen, og poengterte viktigheten av rekruttering i en slik 

sammenheng. Kom også inn på demokrati, korrupsjon og Fifa. Hallutvikling ble også løftet i 

forbindelse med samarbeid med volleyball, håndball og basket, navngitt hallkameratene. 

 

Sigurd Solem oppsummerte årsmøtet som har blitt avholdt i en konstruktiv og hyggelig 

setting, samt forklarte presidenten viktigheten av å opprettholde 2 utviklingskonsulenter. 

Videre takket Solem de avgåtte styrerepresentantene, ordstyrer og administrasjon. 

 

 

 

 

Underskrift protokoll: 

 

……………………………..      ……………………………. 

Mats Myhre        Carl-Otto Evensen 

 


